
Datum van indiening: 11 september 2023 

 

Vraag om uitleg van de heer Mathias Vanden Borre aan mevrouw Ans Persoons, 

collegelid bevoegd voor Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 

 

Onderwerp: Zomeractiviteiten voor de Nederlandstalige jeugd 

___________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

De zomer is voorbij. Tienduizenden jongeren hebben hopelijk een fijne vakantie achter de rug, 

ook in Brussel. De VGC ondersteunt, naast het eigen aanbod, een reeks partners bij het creëren 

van een vakantieaanbod voor jongeren. Aximax, sportverenigingen, gemeenschapscentra, 

musea en jeugdorganisaties organiseren activiteiten tijdens de zomervakantie van 2023 voor 

kleuters, lagereschoolkinderen of leerlingen uit het secundair onderwijs. 

 

Ondanks dat de gemeenten met steun van de VGC ook zomeractiviteiten voor de 

Nederlandstalige jeugd kunnen organiseren, doen slechts helaas weinigen het. Zo heeft de 

gemeente Anderlecht in de 1ste helft van de zomervakantie 2021 – weliswaar een coronajaar – 

gedurende 1 week sportkampen georganiseerd. De gemeente Ganshoren organiseerde zowel 

voor de 1ste als de 2de helft van de zomervakantie 4 weken sportkampen. Bijvoorbeeld voor 

de stad Brussel ligt er voor elke vakantie een goedgevulde brochure klaar met een Franstalig 

vakantieaanbod. Naar een volwaardig Nederlandstalig aanbod blijft het echter zoeken. Zo ook 

in het merendeel van de andere Brusselse gemeenten. Indien de VGC geen aanbod zou 

organiseren, was er van Nederlandstalige zomerrecreatie geen sprake. Dit is onbegrijpelijk 

omdat jonge Ketjes net zoveel mogelijk, ook buiten de schooluren, in contact moeten komen 

met het Nederlands om de kennis en beleving te vergroten. 

 

Ik roep het College nogmaals op om alle Nederlandstalige schepenen attent te maken op het 

aanbod, zodat elke gemeente minstens een Nederlandstalig sportkamp kan organiseren.  

 

In dat verband heb ik de volgende vragen: 

 Hoe verliepen de inschrijvingen? Wat was de totale capaciteit van het aanbod aan 

activiteiten voor de zomervakantie? Kan het collegelid een overzicht geven van het 

aantal zomeractiviteiten, opgedeeld per organisator(en)? 

 Was er sprake van een plaats- en/of medewerkerstekort deze zomer? Zo ja, waar lagen 

de knelpunten? 

 Had de verschillende vakantieregeling tussen het Nederlandstalig en het Franstalig 

onderwijs een invloed op de organisatie van zomeractiviteiten?  

 Hoeveel initiatieven i.k.v. Playcation werden deze zomervakantie georganiseerd? 

Hoeveel deelnemers hebben ze gelokt?  

 Welke gemeenten hebben zomeractiviteiten georganiseerd en werden gesubsidieerd 

door de VGC? Verwacht het collegelid nog subsidieaanvragen van bepaalde 

gemeenten? Welke stappen heeft het collegelid genomen om meer gemeenten te 

overtuigen een (sport)kamp te organiseren? 

 


